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Spørgsmål 

Hvad er baggrunden for valget af de pågældende byer som nye hovedkvarterer for de nye 

styrelser? 

 

Svar 

Det er regeringens ambition, at alle nye styrelser og statslige arbejdspladser som udgangs-

punkt skal placeres uden for hovedstadsområdet.  

 

Ved udformningen af den nye lokaliseringsplan og placeringen af hovedkvarterer er 

denne ambition balanceret op mod en række øvrige centrale hensyn, herunder hensynet 

til styrkelse af faglige miljøer, nærhed til ledelsen og rekruttering af forskellige typer af 

medarbejdere samt et tungtvejende hensyn til sikker drift. Disse hensyn har alle haft til 

formål at sikre fokus på at opnå den bedst mulige opgaveløsning, og valget af de pågæl-

dende byer som nye hovedkvarterer har taget afsæt i en samlet politisk afvejning heraf.  

 

For at understøtte hensynet til sikker drift oprettes styrelserne først den 1. juli 2018. Her-

til skal det bemærkes, at flytningerne af medarbejdere kommer til at ske i bølger over en 

årrække frem mod 2021. 


